
Referat FAU møte 05.10.23 

Oppmøte: 10e, 10b, 8c, 10d, 9a, 8b, 9a, 9e, 9f, 9c, 9d, 10c, 10d, 8a, 8a, 9b. 8e. 

Første FAU møte skoleåret 2023-2024 

Gjennomgang med rektor 

Generelt om FAU og brukerråd. Info om lesing. Ønsker å presentere resultater fra 

nasjonale prøver om lesning på et FAU møte. Oppfordret til å få med FAU fra 

alle barneskolene innenfor skolekretsen. 

Konstituering av FAU 23-24 

Valg av leder: Erik Rye-Hytten 

Nestleder: Rakel Moen 

Referent: Marthe Lien 

Natteravn: Anne Lise Lesund og Sandra Austeen. 

Bestemt faste møter: Første torsdag i hver måned. varsle vara hvis en ikke kan. 

Info om FAU, brukerråd og ansvar. 

Gjennomgang av saker gamle og nye 

● Be inn FAU fra alle barneskoler på neste møte. Der kan rektor presentere prosjektet 

om leseferdigheter. 

● Status om kantine. Venter tilbakemelding fra skolen, tidligere presentert alternativer: 

Trondheim storkjøkken og/eller automatisk kantineløsning. Følges opp i brukerråd. 

● Skillevegger i garderobe i Husebyhallen. Følges opp i brukerråd. 

● Fau kasse, rektor avklare om skolen vil hvert år stille med midler. Frivillig fra foreldre 

om de vil støtte. Sette bestemmelser for hva som skal støttes av FAU, behandles i 

FAU. 

● Storforeldre møte. Ikke gjennomført tidligere, oppfordre skolen til å gjøre det dette 

skoleåret. 

● Rotasjon av klasserom. 

○ 10, klasse: burde rotere på hvilke klasser som må flytte rundt, så de ikke blir 

forskjellsbehandlet. 

○ 8. Klasse har lengre skoledager på enkelte klasser. Burde også rullere. 

Forespeilet en mulighet for kveldsskole på valgfag? 

○ Er det ikke lov å ha undervisning etter 1530. Gjøres dette? Undersøkes på 



brukerråd. Hva er reglene for skolen på hvor lenge elevene kan ha 

undervisning 

● Lufteanlegg. 

○ Fortsatt klager fra elever på dårlig inneklima. Hevdes det er varme og ikke luft 

som gjør dette. Sammenheng med dårlig solskjerming? Ikke sendt 

henvendelse om å sjekke lufteanlegget hos leverandør Følges opp 

 

● Ny sak: Klassetur i 10. Klasse. 

○ Har ikke vært gjennomført før. Burde det komme i gang igjen? Bør være 

nyttig formål med turen. Klassen kan jobbe med finansiering selv. Undersøkes 

i brukerråd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



FAU møtereferat 

Huseby Ungdomsskole 

Konstituering av FAU 23-24 

Leder: Erik Rye-Hytten (10e) Nestleder: Rakel Moen (10c) Referent: Marte Z. Lien (10d) 

Natteravn: Anne Lise Lesund (8a) og Sandra Austeen (8c) 

Bestemt faste møter: Første torsdag i hver måned. varsle vara hvis en ikke kan. 

Til stede: 

8. trinn ☒ 8 a ☐ 8 b ☒ 8 c ☐ 8 d ☒ 8 e ☐ 8 f 

9. trinn ☒ 9 a ☐ 9 b ☐ 9 c ☒ 9 d ☐ 9 e ☒ 9 f 

10. 

trinn 

☐ 10 

a 

☐ 10 

b 

☒ 

10 c ☒ 10 

d 

☐ 10 

e 

☐ 

10 f 

 

Andre: ☐ 

Rektor 

 

☐ FAU 

barneskolen 

 

☐ FAU andre 



skoler 

 

☐ Andre 

 

Hvis andre; hvem: 

 

Agenda 

 FAU-kasse 

 Garderober i Husebyhallen: 

Annet: 

 Oppsummering fra Mobiliseringsmøte 

 Brannalarm 

 Vending-maskiner 

 Natteravner 

 Røde-kors kurs for ungdom i konflikthåndtering 

 Tilbakemelding fra rektor ang. Leseferdigheter 

 Skoleball 

Diskusjon 

FAU-kasse: (se ref. «Vedtekter FAU-kasse, Huseby ungdomsskole») 

Gjennomgang av utkast til vedtekter for FAU-kasse. Den skal gås igjennom på neste Brukerråd. 

Inneholder bl.a.: Rektor stiller med 50,- pr. Elev/pr. År. Dette skal administreres via skolen. (FAU 

har dermed ikke daglig admin. av pengene.) Ca. 24.000,- tilgjengelig allerede nå. 

Elevrådet må starte allerede nå å tenke på hva de ønsker å søke om penger til. 

Fortløpende mottak av søknader. Kan avgjøres utenom FAU-møtene, ved f.eks. lede og 

nestleder. 

Garderober i Husebyhallen: 

FAU har sendt henvendelse med bilder til Tr.heim Eiendom 28. november -23. Har ennå ikke 

mottatt svar på denne. (Innsyn i garderobe, trange dusjer) 

Diskusjon om hva vi gjør videre. 

– Tar det opp med rektor i Brukerråd? – Purrer opp leder i Tr.heim Eiendom? 
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Vi purrer opp Tr.heim Eiendom (rektor ligger på kopi.) 

Oppsummering fra Mobiliseringsmøte: 

FAU-leder har vært på et mobiliseringsmøte i regi av Trondheim kommune – «Trygg by - 

Ungdommens perspektiv». 

Hovedessens - Ungdommene savner flere alternativer på ettermiddager/kvelder, type 

fritidsaktiviteter (som ikke er organisert idrett o.l.) 

Brannalarm: 

Brannalarmen har blitt utløst endel ganger i det siste. Elevene må da være ute (ikledd det de 

hadde på seg da alarmen gikk) til Brannvesenet har fått sjekket. 

Skolen har nå da brann-sone-vakter. Hvis alarmen går, sjekker vakten om det er reelt og har 

mulighet til å slå av alarmen ved ikke brann. 

Vending-maskiner: 

Kommer i februar. Da skal bankkort kunne brukes på dem, og ikke de eksisterende brikkene. 

Natteravner: 

Det har ikke blitt gått siden juni. Det har blitt gitt nye påminnelser via Vigilo o.l. 

Sliter med å motivere foreldre til å gå. Hva gjør vi for å få til dette? 

Nå er det foreldrene til 8. klasse som går. Er det bedre at vi kanskje senere flytter det til 10. 

klasse-foreldre (da det er ungdommene deres som er mer ute)? 

Det er også problematisk med å ha lager et sted hvor man er avhengig av nøkkelkort etc. 

Natteravn-ansvarlige vil henvende seg til rektor, slik at han kan sende ut beskjed til foreldrene. 

Røde-kors kurs for ungdom i konflikthåndtering: 

De kan arrangere dette for elever, men bare for ett trinn (ca. 100 elever om gangen) Foreslås i 

neste brukerråd. 

Tilbakemelding fra rektor ang. leseferdigheter – utsettes til i februar. Vi inviterer fAU- 

ene/brukerrådene fra barneskolene i området for felles info fra rektor, og dialog oss imellom 

etterpå. 

- Gylden mulighet for å ta opp temaet ´Natteravner’ samtidig. 

Skoleball: 

7. mars. Vi trenger 17+ vakter. Det er foreldrene i 10. trinn som skal stille. 
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Eldre saker: 

● Be inn FAU fra alle barneskoler på neste møte. Der kan rektor presentere prosjektet 

om leseferdigheter. 

● Status om kantine. Venter tilbakemelding fra skolen, tidligere presentert alternativer: 

Trondheim storkjøkken og/eller automatisk kantineløsning. Følges opp i brukerråd. 

● Skillevegger i garderobe i Husebyhallen. Følges opp i brukerråd. 

● Fau kasse, rektor avklare om skolen vil hvert år stille med midler. Frivillig fra foreldre 

om de vil støtte. Sette bestemmelser for hva som skal støttes av FAU, behandles i 

FAU. 

● Storforeldre møte. Ikke gjennomført tidligere, oppfordre skolen til å gjøre det dette 

skoleåret. 

● Rotasjon av klasserom. 

○ 10, klasse: burde rotere på hvilke klasser som må flytte rundt, så de ikke blir 

forskjellsbehandlet. 

○ 8. Klasse har lengre skoledager på enkelte klasser. Burde også rullere. 

Forespeilet en mulighet for kveldsskole på valgfag? 

○ Er det ikke lov å ha undervisning etter 1530. Gjøres dette? Undersøkes på 

brukerråd. Hva er reglene for skolen på hvor lenge elevene kan ha 

undervisning 

● Lufteanlegg. 

○ Fortsatt klager fra elever på dårlig inneklima. Hevdes det er varme og ikke luft 

som gjør dette. Sammenheng med dårlig solskjerming? Ikke sendt 

henvendelse om å sjekke lufteanlegget hos leverandør Følges opp 

● Ny sak: Klassetur i 10. Klasse. 

○ Har ikke vært gjennomført før. Burde det komme i gang igjen? Bør være 

nyttig formål med turen. Klassen kan jobbe med finansiering selv. Undersøkes 

i brukerråd. 
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Foreldrenes arbeidsutvalg 2023-2024 



8. trinn 

8A: Anne Lise Lesund 

vara : Eva Marie Aarstad 

 

8B: Jorunn Brekke 

vara : Maiken Sletvold 

 

8C: Sandra Austeen 

vara : Leyla Acar 

 

8D: Maria Birlea 

vara : Per Arild Moen 

 

8E: Toril Flønes 

vara : Tine Jensen 

 

9. trinn 

9A: Ellef Bakken 

vara : Nina Rusten 

 

9B: Anders Sæther 

vara : Frank Tangvik 

 

9C: Sarah Foss 

vara : Nora Bjørkås 

 

9D: Linda Myren-Liasjø 

vara : Tajma Delic-Berge 

 

9E: Andreas Overvik 

vara : Monika Solheim 



 

9F: Tore Kristiansen 

vara : Jenny Torwick 

 

10. trinn 

10A: Nina Svean 

vara : Jannicke Østmark 

 

10B: Yildiz Inal 

vara : Roger Hansen 

 

10C: Rachel Moen 

vara : Cecilie Tydeman 

 

10D: Marte Zetlitz Lien 

vara : Linda Munkvold 

 

10E: Erik Rye Hytten FAU- 

Leder 

vara : Bente Kristiansen 

 

Alle foreldre/foresatte med barn i grunnskolen er medlemmer av foreldrerådet. Foreldrerådets 

arbeidsutvalg (FAU) er foreldrenes tillitsvalgte og styret for foreldrerådet. 

Alle medlemmer har en vara. Det er representasjon fra alle skolens trinn. 

FAUs hovedoppgaver 

 Styrke kontakten mellom hjem og skole. 

 Skape kontakt mellom skolen og lokalsamfunnet. 

 Legge forholdene til rette for at elevene trives og utvikler seg positivt. 

Hva gjør FAU 

 Fritidsaktiviteter. 

 Foreldremøter. 



 Engasjement i saker som angår skolen. 

 Økonomisk støtte til tiltak for skolen. 

Hva gjør trinnkontaktene 

 Bistå trinnet med miljøskapende tiltak. 

 Få de andre foreldre/foresatte i trinnet med på arbeidet. 

Hvordan komme i gang 

 Velg kontaktperson. 

 Lag årsplan i samarbeid med tillitselever og kontaktlærer. 

 Bruk trinnkontaktpermen aktivt. 

Kontakt e-post 

fauhuseby.ungdom@gmail.com 

 

mailto:fauhuseby.ungdom@gmail.com

